



END HUNGER AND UNDERNUTRITION

Compact2025 is an initiative for ending hunger and undernutrition by 2025. To accomplish this goal, Compact2025 will

- bring stakeholders together to set priorities, innovate and learn,
- fine-tune actions and build on successes, and
- synthesize sharable lessons in order to accelerate progress.

Olympic Games Gold Medalist Gao Min is a Compact2025 Ambassador who believes that to tackle poverty and build a healthy society, we must end hunger and undernutrition. Ms. Gao is committed to mobilizing society, especially the youth, around this goal.

“I hope to inspire, engage, and motivate others to help us end hunger and undernutrition by 2025.”

– *Gao Min*

Gao Min's Accomplishments

OUTSTANDING ACHIEVEMENTS

- 1992 - Olympic Games Gold Medalist, 3m Springboard Women
- 1986-91 - World Championships Gold Medalist, 3m Springboard Women
- 1990 - Asian Games Gold Medalist, 3m Springboard Women
- 1988 - Olympic Games Gold Medalist, 3m Springboard Women

HONORARY AWARDS

- 2003 – International Women's Sports Hall of Fame Winner
- 1998 – International Swimming Hall of Fame Winner
- 1986-92 - The World's Best Diver of the Year, according to the U.S. magazine Swimming World



结束饥饿和营养不良

2025协定（Compact2025）是为实现在2025年结束饥饿和营养不良这一目标而提出的全球性倡议，2025协定将提供一个平台：

- 协助利益相关方共同确定重点目标，
- 共同创新，学习，采取行动，巩固成绩，
- 并总结分享经验教训，从而加快进度。

奥运冠军高敏是2025协定宣传大使。她相信为最终解决贫困并建立一个健康的社会，我们必须首先结束饥饿和营养不良。高女士致力于动员全社会，特别是青少年，朝着这个目标迈进。

“我希望启发，参与并激励他人，帮助我们在2025年结束饥饿和营养不良。”
- 高敏

关于高敏

辉煌成就

- 1992年 - 奥运会女子跳水三米板金牌
- 1986年至1991年 - 世界游泳锦标赛女子跳水三米板金牌
- 1990年 - 亚运会女子跳水三米板金牌
- 1988年 - 奥运会女子跳水三米板金牌

荣誉奖

- 2003 - 国际女子体育名人堂
- 1998年 - 国际游泳名人堂
- 1986年至1992年 - 美国《游泳世界》杂志年度世界最佳跳水运动员